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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Valóban sokkal kevesebb közmunkás lehet 
szeptembertől a településeken?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A  szabadpecs.hu  portálon  megjelent  „Hidegzuhany:  Sokkal  kevesebb  közmunkás  lehet
szeptembertől a falvakban, ha abból indulunk ki, amiről ma a munkaügyi központok értesítettek
több kisfalusi polgármestert is„ című cikk szerint baj van a közmunkaprogamnál is:

„Ötből két fő marad. Nyolcból egy fő. Hétből egy. Nyolcból egy (megint). Tizenhat volt, de csak öt
fő lesz. Huszonnégyből öt. Kettő volt, egy lehet, de a gyakorlatban egy sem lesz. Ilyen és ehhez
hasonló számokat hallottunk több dél-dunántúli  kistelepülési  polgármestertől  is.  Ezek a számok
fontosak,  mert  mögöttük  emberek  vannak.  Azt  mondták  el  a  falusi  polgármesterek,  hogy
szeptembertől mennyi közmunkás lehet majd náluk állami támogatással, és eddig mennyien voltak.
Számítottak arra, hogy kevesebbre lesz lehetőség, de ez hidegzuhanyként érte őket.

Volt persze változás a közmunkások (állami pénzen/állami támogatással) felvehető létszámában az
elmúlt években is, és természetszerűleg csökkent is a szám, nem nőtt, de most nagyon úgy tűnik,
hogy  tényleg  a  minimumra  vágja  a  kormány  az  erre  adandó  keretet.  Erre  lehet  legalábbis
következtetni abból a munkaügyi központoktól kapott hivatalos levélből, amit ma több kistelepülési
polgármester is kézhez vett. Ha azok a számok általánosságban is alapul vehetők, amelyeket mi
hallottunk  (és  kifejezetten  azt  kérte  több  polgármester  is,  hogy  ne  említsük  a  nevüket  és  a
településüket,  mert  félnek  a  retorziótól),  akkor  biztosan  ki  kell  majd  találniuk  valamit  az
önkormányzatoknak.”

 



 
A több mint egy éve tartó orbáni infláció elsöpri a közmunkaprogramot is?

 

Kérdezem Önt:

Valóban sokkal kevesebb közmunkás lehet szeptembertől a településeken?
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